
發文日期：中華民國 113年 10月 29日 

Issuing Date: Oct.29, 2024 

發文字號： 貴金貿字第 11300041401號 

Issuing No.: BOT/Precious Metals/Trade No. 11300041401 

主旨：公告按WTO關稅配額進口實績核配 114年度 145、146批次鹿茸及東方梨輸入關稅配

額之申請事宜。 

The Gist: Announcement of allocation of WTO importation tariff rate quota 2025 (Lot No.145、146) 

for Deer Velvet and Fresh Pears as per half of the quantity in WTO quota imported in the prior two 

years. 

公告事項： 

Contents of Allocation:  

一、申請期間：113年 12月 1日至 114年 6月 1日。 

Period of Application：Dec. 1, 2024~June 1, 2025. 

二、申請方式：進口廠商先就 112年度海關確定核銷結案之WTO關稅配額進口實績半數申請

145批次。俟該年度進口實績半數配罄後，再就 113年度海關確定核銷結案之WTO關稅

配額進口實績半數申請 146批次。 

The importer shall apply for WTO quota 2025 which is equivalent to half of the quantity in WTO 

quota imported and verified by the Customs in 2023 and 2024.  

三、請詳閱本行 114年度「廠商申請輸入關稅配額注意事項(一)」 之「乙：按進口實績核配」。 

For other stipulations, please refer to 「REMARKS FOR APPLYING IMPORTATION TARIFF RATE 

QUOTA(1)2025」issued by BOT. 

臺灣銀行貴金屬部 

Bank of Taiwan, Department of Precious Metals 


